
 

   

 
Υποβολή θέματος προς συζήτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο του  Περιφερειακού 
Συμβούλου ΠΙΝ  Γεώργιου  Στασινόπουλου   

 
 
 
 
Θέμα:   Γέφυρα Αγίου Χαραλάμπη Ζάκυνθος 
 

 

Κύριε Περιφερειάρχη 

 

Δύο χρόνια ακριβώς από την ημέρα που αναλάβατε η κατάσταση στο νησί της 
Ζακύνθου αντί να βελτιώνετε δυστυχώς επιδεινώνετε και με ταχείς ρυθμούς. 

Παρατηρούμε ότι έργα υποδομών τα οποία έχουν ξεκινήσει προχωράν με ρυθμούς 
χελώνας  και με τον κίνδυνο απένταξή τους. 

Μελέτες οι οποίες έχουν γίνει με σκοπό την βελτίωση της ζωής των κατοίκων αλλά 
και των επισκεπτών του νησιού έχουν κλειστεί ερμητικά στα συρτάρια σας.  

Ένα τέτοιο έργο άμεσης ανάγκης υλοποίησης είναι η περίφημη γέφυρα του Αγίου 
Χαραλάμπη η οποία λόγω της κίνησης που υπάρχει δημιουργεί κυκλοφοριακό 
έμφραγμα σε όλη την πόλη και ταλαιπωρεί καθημερινά χιλιάδες Ζακυνθινούς και 
επισκέπτες.  

Η προηγούμενη περιφερειακή αρχή είχε προχωρήσει σε όλες τις προμελέτες και 
αδειοδοτήσεις , είχε εξασφαλίσει στο λιμενικό ταμείο Ζακύνθου από το ΤΑΙΠΕΔ την 
παραχώρηση του ελάχιστου απαιτούμενου χώρου (1950 τ.μ.)που προέβλεπε η μελέτη 
για την δημιουργία της: 

«ΝΕΑ ΓΕΦΥΡΑ ΑΓΙΟΥ ΧΑΡΑΛΑΜΠΗ» – Ενδεικτικού Π/Υ: 4.500.000,00€. 
Υπάρχουν Τοπογραφική αποτύπωση, Προκαταρκτική Περιβαλλοντική Μελέτη και Μελέτη 
οδοποιίας στο στάδιο της Προμελέτης. 

 



Δυστυχώς όχι μόνο δεν αξιοποιήσατε όλες τις προηγούμενες ενέργειες αλλά  με την 
δικαιολογία της ‘αισθητικής - μικρός κόμβος ‘ και άλλες ευτελής δικαιολογίες 
ταλαιπωρείτε τον κόσμο. 

Είναι ανάγκη σήμερα το περιφερειακό συμβούλιο να προχωρήσει σε μία γενναία 
απόφαση ώστε να κατασκευαστεί η νέα γέφυρα του Αγίου Χαραλάμπη που σε 
συνδυασμό με την αναπαλαιωμένη παλιά γέφυρα και την ήδη τοποθετημένη  ξύλινη 
πεζογέφυρα  θα αποσυμφορήσει το νησί και θα είναι κόσμημα για την πόλη μας. 

   

 

 

Για την Νέα Ιόνιο Πολιτεία 

 

   Στασινόπουλος Γεώργιος      

                  Περιφερειακός Σύμβουλος 

         Π.Ε. Ζακύνθου 

 


